

Programme of Assistance to the Palestinian People برنامج الأمم المتحدة الإنمائي/ برنامج مساعدة الشعب الفلسطيني

رئيسا عضواً عضواً عضواً

عضه آ

عضوا

عضوأ

عضوأ

عضوأ

عضوأ

عضوأ

رقم العطاء: TB-2017-61-HCF التاريخ: 13 كانون الأول 2021

شهادة استلام ابتدائي

المشروع انشاء مبنى محكمة الخليل (الأعمال المدنية والتشطيبات والكهر وميكانيكية)

الممول الشؤون العالمية كندا (GAC)

المستفيد مجلس القضاء الأعلى والنيابة العامة

الجهة المنفذة برنامج الأمم المتحدة الإنمائي / برنامج مساعدة الشعب الفلسطيني (UNDP/PAPP)

المقاول ائتلاف شركة المصلح للمقاولات والإنشاءات وشركة أتلانتيك للمقاولات الكهروميكانيكية.

بالإشارة إلى المشروع أعلاه ، فقد تم فحص وتفقد الأعمال من قبل لجنة تسليم المشروع الرسمية المشكلة بموجب قرار المستشار عيسى أبو شرار- رئيس المحكمة العليا / محكمة النقض - رئيس مجلس القضاء الأعلى , مرجع رقم 1991/15 الصادر بتاريخ 2021/09/05 و المنعقدة بكامل هيئتها بتاريخ 16 \ 111 2021.

تم تشكيل لجنة التسليم على النحو التالي:

| شريف سعدي عيدالعفو القواسمة - ق.أ مدير عام الشؤون الإدارية والمالية | .1 |
|---|----|
| جمال محمد عبدالله ابو عيد ـ مدير دائرة الهندسة والصياتة | .2 |
| كون ترسيد احود كالله مهندس مدني | _ |

. حوتر تيسير احمد حداد – مهندس مدي . . معتز لطفي نمر صبحا – مهندس كمبيوتر

5. محمد ياسين محمد أبو غربية - مهندس اليكتروميكاتيك

6. نهاد حسنى عبدالرحمن راشد – مهندس كهرباء

7. حسن توفيق محمود حمدان - مهندس كمبيوتر

8. اسلام عبدالحافظ عبدالودود شباتة - مهندس ميكانيك

و. علاء هشام حمادة كاتبة - مندس كهرباء

10. احمد الطردة - نيابة الخليل

11. العقيد ياسر كامل عبدالرحمن اغريب - شرطة الحراسات

تارة ميانة محاكم الجنوب

لاحقا الى الفحص والتفقد التي قامت به اللجنة من خلال عدة زيارات بعد تشكيلها الى تاريخ 2021/12/23 ، تم الإقرار بأن الأحمال قد اكتملت بشكل جوهري وجاهزة للتسليم إلى مجلس القضاء الأعلى والنيابة العامة اعتبارًا من 23 كانون الأول 2021.

اعتبارًا من هذا التاريخ ، لن يكون برنامج الأمم المتحدة الإتمائي والمقاول مسؤولين عن الأعمال ، باستثناء ما هو متفق عليه أدناه

هنالك الأعمال القليلة المتبقية والتي هي مرفقة بمحضر الاجتماع, يتم العمل عليها وانهاؤها من قبل المقاول تحت إشراف برنامج الأمم المتحدة الإنماني في موعد اقصاه 07 كانون الثاني 2022.

فترة الصيانة للأعمال (Defects Liability Period) تبدأ في 23 كاتون الأول 2021 وتنتهي في 01 شباط 2023 – بموافقة المقاول- وفقًا لمتطلبات العقد بين برنامج الأمم المتجدة الإنماني والمقاول، ويموافقة كاملة مع مجلس القضاء الأعلى والنيابة العامة.

Lister Land

Programme of Assistance to the Palestinian People برنامج الأمم المتحدة الإثمائي/ برنامج مساعدة الشعب الفلسطيني

عضه أ



يكون المقاول مسؤولاً عن معالجة وصياتة أي عيوب في الأحمال كما يتم الإخطار به من قبل برنامج الأمم المتحدة الإنماني وتحت إشرافه أثناء فترة الصياتة للأعمال (Defects Liability Period).

مرفق طيه لائحة الأعمال المتقية المدنية والميكانيكية والكهربائية التي تشكل جزءًا من شهادة الاستلام الابتدائي هذه.

توقيعات لجنة تسليم المشروع مع الإقرار بما ورد أعلاه

الاسم والمسمى الوظيفي

شريف سعدي عيدالعفو القواسمة - ق.أ مدير عام الشؤون الإدارية والمالية

2. جمال محمد عبدالله ابو عيد - مدير دائرة الهندسة والصياتة

3. كوثر تيسير احمد كتانة - مهندس مدنى

4. معتز لطفي نمر صبحا - مهندس كمبيوتر

ج. محمد ياسين محمد أبو غربية - مهندس اليكتروميكانيك

6. نهاد حسني عبدالرحمن راشد - مهندس كهرباء

7. حسن توفيق محمود حمدان - مهندس كمبيوتر

8. اسلام عبدالحافظ عبدالودود شباتة - مهندس ميكاتيك

و. علاء هشام حمادة كاتبة - مندس كهرباء

10. احمد الطردة - نيابة الخليل

11. العقيد ياسر كامل عبدالرحمن اغريب - شرطة الحراسات

انتلاف شركة المصلح للمقاولات والإنشياءات وشركة أتلانتيك للمقاولات الكهروميكانيكية التوقيع والختم

MA4

ائتلاف المسلح واتلانتك للمقاولات 0509209913 / 0599675811

برنامج الأمم المتحدة الإنمائي / برنامج مساعدة الشعب الفلسطيني (UNDP / PAPP) التوقيع والختم

رئيسا عضوأ عضوأ

عضوأ





Programme of Assistance to the Palestinian People برنامج الأمم المتحدة الإنمائي/ برنامج مساعدة الشعب الفلسطيني



Ref:

ITB-2017-61-HCF

Date: 23 December 2021

SUBSTANTIAL COMPLETION CERTIFICATE

Project

Construction of the Hebron Courthouse Facility (Civil, Finishing & Electro-

Mechanical Works)

Donor

Global Affairs Canada (GAC)

Beneficiary

High Judicial Council and Public Prosecution

Implementer

United Nations Development Programme / Programme of Assistance to the

Palestinian People (UNDP/PAPP)

Contractor

Joint Venture of Al-Mosleh Company for Contracting and Construction and Atlantic

Company for Electro-mechanical Contracting.

With reference to the above project, the works were inspected by the official Project Handover Committee formed according to the decision of the Chancellor Issa Abu Sharar – Chief of Supreme Court / Cassation Court Chief Justice, Ref. 1991/15 dated 05/09/2021 and held on 16/11/20 with all its members.

The Handover Committee was composed as follows:

Sharif Sa'dy Abdel-Afo Al-Qawasmi / OIC General Director of

Administrative and Financial Affairs

Chair

Jamal Mohammad Abdallah Abu Eid / Head of the Engineering

and Maintenance

Member

Kawthar Tayseer Ahmad Kittaneh / Civil Engineer

Mu'taz Lutfi Nimer Sabha / Computer Engineer

Member

Member @

Mohammad Yaseen Mohammad Abu Gharbeyyeh / Electro-

Mechanical Engineer

Member



Programme of Assistance to the Palestinian People برنامج الأمم المتحدة الإنمائي/ برنامج مساعدة الشعب الفلسطيني



| Engineering and | 1 |
|-----------------|---|
| Maintenance | |

Kawthar Tayseer

Ahmad Kittaneh /

Civil Engineer

Mu'taz Lutfi Nimer Sabha / Computer

Engineer

Nihad Husni Abdel-

Rahman Rashed / **Electrical Engineer**

Hasan Tawfiq

Mahmoud Hamdan / Computer Engineer

Islam Abdel-Hafeth

Abdel-Wadoud Shabaneh /

Mechanical Engineer

Ala' Hisham

Hamadeh Katbeh /

Electrical Engineer

Ahmad Al-Taradeh /

Hebron Prosecution

Colonel- Yaser Member

Kamel Abdel-Rahman Ighrayyeb /

Gaurds Police

Member

Member

Member

Member

Member

Member

Member

Signature

Signature

Signature

Signature

Signature

Signature

Signature

Joint Venture of Al-Mosleh Company for Contracting and Construction and Atlantic Company for Electro-

mechanical Contracting. Stamp and Signature

0599/09913 / 0599675811

United Nations Development Programme / Programme of Assistance to the Palestinian People (UNDP/PAPP) Stamp and Signature

Programme of Assistance to the Palestinian People برنامج الأمم المتحدة الإنمائي/ برنامج مساعدة الشعب الفلسطيني



Nihad Husni Abdel-Rahman Rashed / Electrical Engineer

Member

Hasan Tawfiq Mahmoud Hamdan / Computer Engineer

Member

Islam Abdel-Hafeth Abdel-Wadoud Shabaneh / Mechanical

Member

Engineer

Ala' Hisham Hamadeh Katbeh / Electrical Engineer

Member

Ahmad Al-Taradeh / Hebron Prosecution

Member

Colonel- Yaser Kamel Abdel-Rahman Ighrayyeb / Gaurds Police

Member

Further to the inspection done by the committee through multiple visits done after its formation up to 23 December 2021, it was acknowledged that the Works are <u>Substantially Completed</u> and ready to be handed over to the High Judicial Council and Public Prosecution as of 23/December/2021.

From this date, UNDP and the Contractor shall no longer be responsible for the Works, except as agreed below.

Minor outstanding works as noted in the attached punch list shall be completed by the Contractor under the supervision of UNDP no later than 07 /January 2022.

The Defects Liability Period. (DLP) shall start on 23/December 2021 and finish on 01/February 2023 -as agreed by the Contractor- as per the Contract requirements between UNDP and the Contractor, in full consent with High Judicial Council and Public Prosecution.

The Contractor shall be responsible to remedy any defects in the Works as notified by and under the supervision of UNDP during the DLP.

Attached herewith the snagging list for the civil, mechanical, and electrical works, which form a part of this substantial completion certificate.

Signatures of the Project Handover Committee acknowledging the above

Sharif Sa'dy Abdel-Afo Al-Qawasmi / OIC General Director of Administrative and Financial Affairs

Chair

Signature

Jamal Mohammad Abdallah Abu Eid /

Head of the

Member

Signature

ائرة صيانة محاكم الجنوب

لة القض